
 

 

 

 

 

 

 

 

POZVÁNKA 

 

Mgr. Róbert Chaban starosta obce Baláže 

 

V Balážoch dňa 16.8.2024 

 

  

Starosta obce Baláže podľa § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov z v o l á v a  štvrté zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Baláže 

v roku 2024, ktoré sa bude konať 

 

23. augusta 2024 (piatok) o 18:00 hod.  

v zasadačke obecného úradu  

 

Návrh programu:  

 

  
1. Otvorenie zasadnutia  

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3.  Schválenie programu zasadnutia  

4.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

5.  Predaj obecnej nehnuteľnosti 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Návrh uznesenia 

9. Ukončenie zasadnutia                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

 

     Mgr. Róbert Chaban 

starosta obce 

 

 

 

Doručí sa: 

Michal Murgaš, Stanislav Bučko, Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Jaroslav Mikloš, 

Zuzana Zánová 

ZO-SZPB, OZ FK Baláže, Občania 

Zverejnené na úradnej tabuli obce a web stránke obce. 

  



Zápisnica zo štvrtého verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 23.08.2024 

 
K bodu č.1: Zasadnutie zahájil a viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban, ktorý na úvod 

privítal poslancov OZ. Na zasadnutí sa zúčastnili poslanci obecného 

zastupiteľstva:  Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Stanislav Bučko, Michal 

Murgaš. 

 

K bodu č.2: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

  Poslanci OZ schválili zapisovateľa zápisnice, overovateľov zápisnice a návrhovú 

komisiu. 

 

K bodu č.3: Schválenie programu OZ 

  Starosta predložil poslancom OZ návrh programu zasadnutia OZ, ktorý poslanci  

OZ schválili bez pripomienok. 

 

 

K bodu č.4: Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

  Starosta obce informoval poslancov OZ, že mu bolo od pani účtovníčky doručené 

rozpočtové opatrenie, v ktorom sa nenavyšujú a ani sa nemenia žiadne sumy, 

menia sa len v jednotlivých troch položkách kapitálové výdavky z dôvodu 

schválených a už aj zrealizovaných investícií. Jedná sa o investície: vybudovanie 

zábradlia na cintoríne (v sume 7 300 €), odvodnenie základov požiarnej zbrojnice 

(v sume 6 300 €), vybudovanie vsakovacích jám novovybudovaného priestranstva 

na kontajnery (v sume 10 400), ktoré sa musia rozdeliť do jednotlivých položiek. 

Tzn., že pôvodná suma všetkých kapitálových výdavkov bola 70 000 €, teraz by 

po úprave vyššie uvedených troch položiek bola upravená na sumu 46 000 € 

s tým, že kapitálové výdavky 46 000 € zostávajú v príjmovej časti a je s nimi 

možné do konca roka 2024 nakladať. Poslanci OZ následne schválili Rozpočtové 

opatrenie č. 1/2024 bez pripomienok. 

 

K bodu č. 5: Predaj obecnej nehnuteľnosti 

  Poslanci OZ schválili predaj novovytvoreného pozemku podľa geometrického 

plánu č. 52154661-11/2024, zo dňa 24.04.2024, vyhotoveného vyhotoviteľom: 

Ing. Martin Hulina, Jegorovova 3605/22A, 974 01 Banská Bystrica, IČO 

52 154 661, ktorý bol úradne overené Okresným úradom Krupina, katastrálnym 

odborom, dňa 30.04.2024, pod č. G1-456/2024, a to ako (diel 1,2) pozemok C-

KN, parc. č. 239/2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 40 m², 

ktorý bol vytvorený oddelením od pozemku E-KN, parc. č. 123/4, druh pozemku: 

trvalý trávny porast o výmere 287 m², vedenom na LV č. 231, katastrálne územie 

Baláže, vo výlučnom vlastníctve Obce Baláže, vo veľkosti podielu 1/1 k celku, 

žiadateľom: Ján Sojak a manželka Jana Sojaková, rod. Čunderlíková, trvale 

bytom: Baláže 51, 976 11 Selce, do ich bezpodielového spoluvlastníctva vo 

veľkosti podielu 1/1 k celku, za sume 400 € (10€/ m²). Zdôvodnením osobitného 

zreteľa je skutočnosť hodného osobitného zreteľa tým, že predmetný pozemok 

bezprostredne susedí v blízkosti rodinného domu vo vlastníctve žiadateľov. 

Žiadatelia sa o predmetný pozemok dlhodobo starajú a udržiavajú ho na vlastné 

náklady. Vzhľadom na jeho umiestnenie a nízku výmeru je pre obec tento 

pozemok reálne nevyužiteľný a nadbytočný. 

 



 

K bodu č. 6: Rôzne 

  Starosta obce informoval poslancov OZ, že ho kontaktovali občania obce ohľadne 

zaplavovania nehnuteľností v ulici Banská. Na stretnutí, ktoré iniciovala Martina 

Komorová, bol okrem starostu obce prítomný aj Igor Styk s ktorým sa spoločne 

dohodli, že vzniknutú situáciu bude následne riešiť.  

  Poslanci OZ vzali na vedomie informáciu starostu obce ohľadom zaplavovania 

nehnuteľností v ulici Banská a zároveň schválili rozhodnutie poslať výzvu na 

Lesy SR odštepný závod Poľana, ohľadom zaplavovania úsekov ulice Banská 

a zároveň aj cesty pod cintorínom. 

 

Starosta informoval poslancov OZ, že v predchádzajúcom období požiadal BBSK 

o dotáciu v sume 1500 € na obnovu hracích prvkov pre deti, kde bol uvedený 

účel: hracia zostava, šmykľavka, lezecká stena, lanový rebrík, schodíky 

a hojdačky a v súčasnosti obdržal z BBSK zmluvu  na vyššie uvedenú dotáciu.  

Na  základe finančnej dotácie z BBSK poslanci OZ následne schválili zakúpenie 

hojdačky typu hniezdo. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že z agentúry PPA bolo doručené kladné 

rozhodnutie ohľadom športového areálu – dokončenie oddychovej zóny, ktorým 

schvaľuje žiadosť o finančný príspevok v maximálnej výške 44 332,24 €. Starosta 

ďalej uviedol, že je nutné spraviť čo najskôr verejné obstarávanie (VO bude 

zabezpečené dodávateľsky), ktoré je podmienkou výzvy s tým, že kompletné 

ukončenie projektu musí byť zrealizované do júna 2025. 

Počas prerokovania tohto bodu programu, sa na zasadnutie OZ dostavil aj Jaroslav 

Mikloš, ktorý s ostatnými poslancami OZ vzal na vedomie informáciu starostu 

ohľadom čerpania finančnej dotácie z agentúry PPA na základe rozhodnutia 

v sume 44 332,24 € na projekt „Úprava oddychového areálu“. 

 

Starosta informoval poslancov OZ o spoločnosti BCF (starý dodávateľ elektrickej 

energie o ktorom sa hovorilo na predchádzajúcich zasadnutiach OZ), ktorej bola 

zaslaná výzva na uhradenie nedoplatku, táto sa však vrátila z dôvodu adresát 

neznámy. Poslanci OZ vzali na vedomie informáciu starostu, týkajúcu sa 

neúspešného pokusu o doručenie výzvy ohľadom pohľadávok uvedenej 

spoločnosti a zároveň schválili odpis týchto pohľadávok od spoločnosti BCF. 

 

Starosta informoval poslancov OZ, že ho oslovila pani zo spoločnosti Domo 

Protection, ktorá rieši defibrilátory aj napriek tomu, že si je vedomá, že obce do 

500 obyvateľov nemusia povinne mať defibrilátor (táto podmienka sa vzťahuje 

len na obce s počtom nad 500 obyvateľov). Cena defibrilátora by predstavovala 

sumu 1300 € + samostatná skrinka, ktorá musí byť zapojená na elektrický prúd, 

predstavuje sumu cca 600 €, celkové výdavky by predstavovali predpokladanú 

sumu cca 2 300 €. Na základe uvedeného, poslanci OZ neschválili cenovú ponuku 

na defibrilátor od spoločnosti Domo Protection. 

 

Na základe informácie starostu obce, poslanci OZ majú záujem so vstupom obce 

Baláže ako riadneho člena do občianskeho združenia “Miestna akčná skupina 

Banská Bystrica – okolie”, IČO: 55804861 so sídlom 97401 Kynceľová 30. 

Súhlasom s členstvom obce v občianskom združení Miestna akčná skupina 

Banská Bystrica - okolie, miestne zastupiteľstvo zároveň vyjadruje súhlas so 



zaradením územia obce Baláže do územia verejno-súkromného partnerstva 

pracujúceho na princípoch prístupu LEADER a nástroja CLLD v zmysle 

príslušných nariadení Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) a príslušnej regulácie 

na úrovni SR. 

 

Štvrtého zasadnutia OZ sa zúčastnil aj pán Peter Brozman – okresný predseda PS 

a zároveň aj krajský predseda PS pre Banskobystrický kraj a pán Martin Hanes – 

koordinátor činnosti v rámci dobrovoľníckych aktivít a kampaní za PS.  Z dôvodu, 

že sa blíži výročie SNP ako aj z dôvodu, že majú v našej obci kamaráta a člena 

PS, ktorý im podľa ich slov poradil že máme v obci Pamätnú izbu SNP, chceli by 

sa podieľať na projeke, ktorým by pomohli po súhlase starostu a obecného 

zastupiteľstva zrealizovať (bez politickej kampane). Ďalej uviedol, že keď si boli 

areál Pamätnej izby pozrieť, s ideou a myšlienkou vymeniť obloženie z jednej 

a z druhej strany, v súčinnosti s klampiarom upraviť rigól, pri obhliadke p. 

Brozman zistil, že po „malom zoškrabnutí, mu zostalo 0,5 cm v rukách“, takže 

podľa jeho názoru neprichádza do úvahy lepenie ani brúsenie z dôvodu, že by sa 

to celé rozpadlo. Preto uvažovali tým spôsobom, že ak OZ udelí súhlas, chceli by 

zorganizovať brigádu cca 10 ľudí, v rámci ktorej by prišli a vykosili a povyžínali 

okolie, poriadili by interiér izby, umyli okná, bolo by to vlastne to, čo by so 

súčasným materiálno-technickým zabezpečením zvládli. Ďalej uviedli, že si dali 

v Bratislave schváliť nacenený rozpočet na 2 500 € s tým, že by si to chceli zobrať 

ako za svoje a pravidelne tú izbu obnovovať do finálnej podoby tak, aby bol 

vymenený plášť a aby to bolo opravené (do strechy sa púšťať nebudú, nakoľko 

takí odborníci nie sú), na konci by sa vymenili tabule Pamätná izba SNP, vonku 

by sa osadilo niekoľko čiernobielych tabúľ s popisom histórie obce. Pán Hanes 

doplnil, že by sa v rámci opravy zrekonštruovali a natreli okná, riešil by sa sokel, 

sanácia opadanej omietky, vyčistenie žlebu. V prvej fáze by sa vlastne jednalo 

o údržbové práce. 

Jozef Chaban st. sa požiadal o bližšiu špecifikáciu 1. fázy. 

Pán Brozman sa vyjadril: upratanie izby, umytie okien, vyčistenie interiéru 

a okolia (kosenie – vyžínanie), zároveň by sa dohodol ďalší technologický postup. 

Jozef Chaban st. ocenil iniciatívu a uviedol, že návrh prišiel neskoro, ale aspoň 

prišiel. Problém vidí v tom, že obci nepomôže vyčistiť okná, obkosiť okolo 

pamätnej izby (údržba a čistota sa pravidelne zabezpečuje v réžii obce), ale 

v súčasnej dobe pomôže to, že navrhne poslancom OZ aby adresovali 

prvostupňový list na Riaditeľstvo múzea SNP, na Úrad vlády SR a na Úrad 

prezidenta SR s tým, že obec Baláže, je povstalecká obec, spadá do partizánskej 

republiky – potrebujeme riešiť Pamätnú izbu SNP gro - čiže jadro pamätnej izby, 

ktorým je expozícia, vnútrajšok, aby sme neobkosili len okolie, čo sa priebežne 

robí, ale aby sme pritiahli ľudí preto, že tam bude expozícia, ktorá bude obnovená, 

že sa nebudeme báť, aby sa tam niekomu niečo nestalo, že tam bude revízna 

správa na elektrinu (v súčasnosti je elektrika odpojená, nakoľko táto už nespĺňa 

ani jednu normu, obec platí len za pripojenie elektrickej siete, aby nemusela znova 

robiť východiskovú revíziu), že sa nebudeme báť, že tam spadne strecha a že sa 

nebudeme báť, aby si tam niekto spôsobil úraz aj tým, že sa prepadne podlaha. 

Toto je gro, ktoré teraz navrhuje na zastupiteľstve, aby sa vyriešilo. Zbytočne 

budeme kosiť, čo sa vlastne stále robí, keď to gro neudržíme len preto, že 

finančné prostriedky obce na to nepostačujú. Nepostačuje ani suma 2 500 €, ale by 

sa jednalo o sumu cca 50 000 € - 100 000 €, čo by mohlo pokryť expozíciu 

komplet novú – nakoľko terajšia je nevyhovujúca. V prípade, že obec dostane 



odozvu, t.j. že ak štátne orgány (nie politické strany) kladne zareagujú, radi sa 

Vám ozveme a poprosíme o spoluprácu a pomoc. 

Pán Brozman uviedol, že nie sú štátny orgán, ani pamiatkový úrad a ani expozíciu 

nezachránia, neprišli sem vybudovať pamätnú izbu, pracujú s tými možnosťami 

ktoré majú a svoju ponúkanú pomoc považujú za veľmi peknú verejnoprospešnú 

aktivitu. 

Jozef Chaban st. uviedol, že nie je potrebné situáciu exponovať pred oslavami 

80.výročia SNP, zatiaľ si vie obec okolie poriadiť aj sama. Zbytočne je riešiť obal, 

keď vnútro je prázdne. 

Michal Murgaš uviedol, že zbytočné je riešiť vonkajšok, keď nemáme expozíciu. 

V súčasnosti by to bolo pre ich stranu len ako PR, no pre obec zatiaľ zbytočné. 

Pán Brozman napriek všetkému navrhuje najskôr zrekonštruovať izbu a potom 

riešiť expozíciu. 

Michal Murgaš opakovane uviedol, že najprv musíme mať istotu, že sa obci 

exponáty vrátia späť, nakoľko je zbytočné niečo najprv zrekonštruovať a Múzeum 

SNP sa v konečnom dôsledku vyjadrí, že nám nič nevráti. 

Jozef Chaban st. uviedol, že naše problémy vyriešime, ak budeme trpezliví – 

veľmi radi Vás pozveme aj kosiť, aj okná vymieňať aj natrieť a pod. Ak budeme 

mať prísľub do budúcna či už od Úradu vlády SR, alebo od Ministerstva obrany 

SR, radi Vás prizveme na spoluprácu. 

Stanislav Bučko nesúhlasil a pýtal sa, prečo keď sa vedelo, že je takýto stav – nič 

sa s tým nerobilo, nikdy sa o to nezaujímalo. 

Jozef Chaban st. uviedol, že už cca pred 5. – 6. rokmi obec žiadala Ministerstvo 

kultúry o finančnú pomoc, no bezúspešne (následne prišiel Covid a všetko bolo 

zastavené). Taktiež ešte v minulosti navrhoval aby sa urobila exteriérová, nie 

interiérová expozícia, niečo podobné ako na Kališti.  

Z dôvodu, že v súčasnosti nie je jasné, či sa exponáty do Pamätnej izby SNP 

vrátia, ako aj z dôvodu, či sa v budúcnosti nevybuduje exteriérová expozícia, 

poslanci OZ (okrem Stanislava Bučku) neschválili ponuku od p. Petra Brozmana 

ohľadom úpravy exteriéru Pamätnej izby SNP. 

 

K bodu č. 7: Diskusia 

  Poslanci OZ vzali na vedomie diskusné príspevky 

 

K bodu č. 8:  Návrh uznesenia 

  Po ukončení programu zasadnutia bolo prijaté uznesenie, ktoré predniesol Mgr. 

Róbert Chaban (viď. príloha). 

 

K bodu č. 9 :  Záver 

  Na záver štvrtého zasadnutia OZ starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 

Zasadnutia sa zúčastnili piati poslanci OZ /viď. prezenčná listina/ 

 



Zápisnicu zapísal  :                  Mgr. Róbert Chaban  .......................................... 

 

Overovatelia zápisnice :           Jozef Chaban st.  .......................................... 

 

                                                  Stanislav Bučko   .........................................  

 

 

 

Prílohy : prezenčná listina, uznesenie, materiály k zasadnutiu 

 

 

 

V Balážoch, dňa 23.8.2024 

              

 

 

 

 

 

                                                                                                                     Mgr. Róbert Chaban 

            starosta obce 

                                                                                                                                

              

Zverejnené dňa : 2.9.2024 

  



Uznesenia 

 

zo štvrtého zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže, konaného dňa 23.8.2024 

 

Uznesenie č. 27/2024 
 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

I. určuje  
a) zapisovateľa zápisnice – Mgr. Róbert Chaban 

b) overovateľov zápisnice –Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban st. 

 

II. volí  
návrhovú komisiu v zložení:  

predseda - Mgr. Róbert Chaban  

členovia – Jozef Chaban ml., Stanislav Bučko  

 

Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

Uznesenie č. 28/2024 
 

 
K bodu 3. Schválenie programu zasadnutia OZ  
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

schvaľuje 
 
program štvrtého zasadnutia OZ v Balážoch 

 

Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 



Uznesenie č. 29/2024 

K bodu 4. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Baláže  

 

schvaľuje 
 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

 

Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

Uznesenie č. 30/2024 

 
K bodu 5. Predaj obecnej nehnuteľnosti 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

schvaľuje 

  

- predaj novovytvoreného pozemoku podľa geometrického plánu č. 52154661-

11/2024 zo dňa 24.04.2024 vyhotoveného vyhotoviteľom: Ing. Martin Hulina, 

Jegorovova 3605/22A, 974 01 Banská Bystrica, IČO: 52 1254 661, ktorý bol úradne 

overený Okresným úradom Krupina, katastrálnym odborom dňa 30.04.2024 pod 

číslom G1-456/2024, a to:  

 ako (diel 1, 2)  pozemok C–KN parc. č. 239/2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 40 m2,   

ktorý bol vytvorený oddelením od pozemku E-KN  parc. č. 123/4, druh pozemku: 

trvalý trávny porast o výmere 287 m² a od pozemku E-KN parc. č. 4342/1, druh 

pozemku: ostatná plocha o výmere 5301 m² , vedenom na LV č. 231, kat. 

územie Baláže, 

 

vo výlučnom vlastníctve Obce Baláže, vo veľkosti podielu 1/1 k celku, 

 

žiadateľom: 

Meno a priezvisko:  Ján Sojak a manželka Jana Sojaková, rod. Čunderlíková 

Trvale bytom:  Baláže 51, 976 11 Selce 

 

do ich bezpodielového spoluvlastníctva vo veľkosti podielu 1/1 k celku za sumu 400 € 

(10€/m2). 

 



Zdôvodnenie osobitného zreteľa: 

 

Skutočnosť hodného osobitného zreteľa je, že predmetný pozemok bezprostredne 

susedí v blízkosti rodinného domu vo vlastníctve žiadateľov. Žiadatelia sa o 

predmetný pozemok dlhodobo starajú a udržiavajú ho na vlastné náklady. Vzhľadom 

na jeho umiestnenie a nízku výmeru je pre obec tento pozemok reálne nevyužiteľný 

a nadbytočný. 

 

Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

Uznesenie č. 31/2024 

K bodu 6. Rôzne 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

a) I. berie na vedomie 

 
informáciu starostu obce ohľadom zaplavovania nehnuteľností v ulici Banksá. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

a) II. schvaľuje 

 
poslať výzvu na Lesy SR odštepný závod Poľana ohľadom zaplavovania úsekov ulica Banská 

a cesta pod cintorínom.  

 

Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

  



b) schvaľuje 

 
zakúpenie hojdačky typu hniezdo na základe finančnej dotácie z BBSK. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

c) berie na vedomie 

 
informáciu starostu ohľadom čerpania finančnej dotácie z agentúry PPA na základe 

rozhodnutia v sume 44 332,24 € na projekt „Úprava oddychového areálu“. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

d) I. berie na vedomie 

 
neúspešný pokus o doručenie výzvy spoločnosti BCF ohľadom pohľadávok. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

d)  II. schvaľuje 

 
odpis pohľadávok od spoločnosti BCF. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

proti:   0  

zdržali sa:  0 



e) neschvaľuje 

 
cenovú ponuku na defibrilátor od spoločnosti Domo Protection. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš, Jaroslav Mikloš 

proti:   0  

zdržali sa:  0 

 

 

f) schvaľuje 

 
mať záujem so vstupom obce Baláže ako riadneho člena do občianskeho združenia “Miestna 

akčná skupina Banská Bystrica – okolie”, IČO: 55804861 so sídlom 97401 Kynceľová 30. 

Súhlasom s členstvom obce v občianskom združení Miestna akčná skupina Banská Bystrica - 

okolie, miestne zastupiteľstvo zároveň vyjadruje súhlas so zaradením územia obce Baláže do 

územia verejno-súkromného partnerstva pracujúceho na princípoch prístupu LEADER a 

nástroja CLLD v zmysle príslušných nariadení Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) a 

príslušnej regulácie na úrovni SR. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš 

proti:   0  

zdržali sa:  0 

 

g) neschvaľuje 

 
ponuku od p. Petra Brozmana ohľadom úpravy exteriéru Pamätnej izby. 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš,  

 

Hlasovali za: Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal Murgaš, 

proti:   Stanislav Bučko  

zdržali sa:  0 

 

 

  



Uznesenie č. 32/2024 

K bodu 7. Diskusia 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

berie na vedomie 

 
diskusné príspevky 

 
Prítomní poslanci: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš 

 

Hlasovali za: Stanislav Bučko, Ing. Jozef Chaban ml., Jozef Chaban st., Michal 

Murgaš 

proti:   0  

zdržali sa:  0  

 

 

 

 

 

 

V Balážoch 23.8.2024                                                                           

Zverejnené dňa: 2.9.2024 

 

Mgr. Róbert Chaban 

                                                                                                                         Starosta obce 

 


